

No. 62236

Certificate of registration

The Secretary-General of the United Nations

hereby certifies that the following international agreement has been registered with the Secretariat, in accordance with Article 102 of the Charter of the United Nations:

No. 49782. **Mauritius and Seychelles**

Treaty concerning the joint exercise of sovereign rights over the continental shelf in the Mascarene Plateau region between the Government of the Republic of Seychelles and the Government of the Republic of Mauritius (with annexes). Vacoas, 13 March 2012

Registration with the Secretariat of the United Nations: Mauritius and Seychelles, 11 July 2012

Done at New York on 25 September 2012

For the Secretary-General



Certificat d'enregistrement

Le Secrétaire général de l'Organisation des Nations Unies

certifie par la présente que l'accord international indiqué ci-après a été enregistré au Secrétariat, conformément à l'Article 102 de la Charte des Nations Unies :

No. 49782. **Maurice et Seychelles**

Traité relatif à l'exercice conjoint des droits souverains sur le plateau continental dans la région du Plateau des Mascareignes entre le Gouvernement de la République des Seychelles et le Gouvernement de la République de Maurice (avec annexes). Vacoas, 13 mars 2012

Enregistrement auprès du Secrétariat des Nations Unies : Maurice et Seychelles, 11 juillet 2012

Fait à New York le 25 septembre 2012

Pour le Secrétaire général